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XXXVII Posiedzenie w dniu 26 października 2023. 

Obrady rozpoczęto 26 października 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:37 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Ciesielski 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Czesław Trzepizur 

4. Piotr Wawrzyniak 

5. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik  

2. Marta Morawiec -  Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej  

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnego na posiedzeniu gościa dokonała 

przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola przygotowanych wniosków inwestycyjnych i realizowanych inwestycji. 

3. Kontrola zawartych umów z podmiotami zewnętrznymi (rozliczenia). 

4. Kontrola wydatków związana z budową kanalizacji. 

5. Kontrola efektywności zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach 

bankowych (lokaty bankowe). 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar 

Wosiński 

Porządek obrad został przyjęty.  

 

2. Kontrola przygotowanych wniosków inwestycyjnych i realizowanych inwestycji. 

Podinspektor Morawiec omówiła informację na temat projektów, które otrzymały 

dofinansowanie w roku 2023. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodnicząca Grzyb nawiązując do zakupu przez Gminę dronu w celu kontroli dymu 

z palenisk domowych, zapytała czy będą wyciągane konsekwencje w razie nieprawidłowości. 

Podinspektor Morawiec odpowiedziała, że kontrole były już wcześniej prowadzone. Jednak 

jeżeli taka nieprawidłowość zostanie wykryta, pracownicy Urzędu będą musieli pobrać próbki 

popiołu z palenisk. Następnie omówiła informację na temat projektów, które nie otrzymały 

dofinansowania. Informacja stanowi ona załącznik do protokołu. 

Radny Wawrzyniak zapytał dlaczego Gmina nie otrzymała dofinansowania na rozbudowę 

i modernizację oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą.  

Podinspektor Morawiec odpowiedziała, że niestety nie ma konkretnego uzasadnienia do 

nieotrzymanych dofinansowań.  

Przewodnicząca Grzyb zapytała, czy wnioski o dofinansowania projektów, które zostały 

odrzucone będą składane ponownie.  

Skarbnik Borycka odpowiedziała, że tak.  

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 14.14 Podinspektor Morawiec opuściła posiedzenie Komisji.  

 

3. Kontrola zawartych umów z podmiotami zewnętrznymi (rozliczenia). 

Skarbnik Borycka zaproponowała zadawanie pytań przez radnych do poszczególnych umów, 

ponieważ jest ich dużo i ciężko każdą z osobna omówić. 

Radny Wosiński zapytał dlaczego w rejestrze umów nie ma podanych kwot. 

Skarbnik Borycka odpowiedziała, że nie we wszystkich umowach zawarte są kwoty, dlatego 

też nie są podawane w rejestrze. 

Przewodnicząca Grzyb nawiązała do umowy przekazania środków finansowych od Wojewody 

Śląskiego na organizacje miejsca zakwaterowania uchodźców (…). Zapytała czy środki te 

pobierane są z budżetu Gminy. 

Skarbnik Borycka odpowiedziała, że są to środki, które Gmina otrzymuje od Wojewody 

Śląskiego, więc nie są to środki pobierane z budżetu Gminy. 

Radny Wawrzyniak zapytał o umowę na realizację zadania publicznego pt. „Wyjazd 

rehabilitacyjny”. 

Skarbnik Borycka odpowiedziała, że umowa ta dotyczy wypłaty środków z funduszu 

sołeckiego. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

4. Kontrola wydatków związana z budową kanalizacji. 

Skarbnik Borycka wyjaśniła, że ostatnim etapem budowy kanalizacji była budowa kanalizacji 

w miejscowości Izbiska w 2019 roku. Na ten moment podejmowane są próby pozyskania 

środków na budowę i modernizację oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą.  

 

5. Kontrola efektywności zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach 

bankowych (lokaty bankowe). 

Skarbnik wyjaśniła, że wole środki zaczęły wpływać na rachunek z overnightów. Dodała, że 

została założona jedna lokata terminowa z większym oprocentowaniem w Banku 

Spółdzielczym. Nadmieniła, że do dnia 24 października 2023 r. udało zgromadzić się 

170.419,87 złotych wolnych środków.  

 

6. Sprawy różne. 

Spraw różnych nie podjęto.  

 

 



 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

O godz. 14.37 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

(-) Małgorzata Grzyb 

  

 

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


